
 

 
 

 
Osloskolen 

 

Voksen skole 

 

Voksen skole 

Innkalling til Driftsstyremøte 

Dato: 31.03.25 

Tidspunkt: 16.30-18.00 

Sted: Personalrommet på skolen 

 

Innkalt:  

Axel Emil Roll (leder av DS) 

Anne Marie Rabe Galtung (leder av FAU) 

 

Mona Hellwege (lærer)  

Karin Bjørndalen (lærer) 

 

Veslemøy Wiese (SV) 

Finn Yngve Engnæs (H)  

Knut Frederik Horn (MDG) 

 

Camilla E. Torsæter (rektor) 

Per Olav Lystrup (referent) 

 

Saksliste: 

 

Sak 9/25: Godkjenning av innkalling og saksliste 

Innkalling og saksliste godkjent 

 

Sak 10/25: Godkjenning av referat 

Referat godkjent 

 

Sak 11/25: Aktivitetsplikt/-planer. Hva er status på skolen p.t.? 

Totalt 3 pr. nå. 

Tatt til orientering. 

 

Sak 12/25: Årsregnskapsrapport 2024 med fullstendighetserklæring 

Årsregnskap for 2024 med vedlegg var tidligere godkjent av Driftsstyret og er sendt inn. 

 

Saker fra tidligere møter: 

 

Sak 3/25: Gjennomgang og godkjenning av strategisk plan for 2025 - Overført fra 21.01.25 

Gjennomgått i plenum – på storskjerm 

 

Innspill: 



- Fint at lek er med som et viktig punkt i planen. 

- Viktig med en god pedagogikk med vekt på trivsel, samarbeidsfokus som er faglig 

orientert. 

- Viktig med tydelige lærere. Elevene gir for øvrig tilbakemelding at de er veldig 

fornøyde med lærerne og blir lyttet til. Ref. Elevundersøkelsen. 

- Stor elevmedvirkning gjennom Elevrådet – 14 møter dette skoleåret så langt, et 

svært aktivt elevråd. 

- Det er viktig med et godt fungerende og oppdatert bibliotek, både ift bøker og 

interiør. Har blitt pusset opp i år, med nytt utlånssystem.  

- Skolen har valgt å gå fra Showbie til Teams både fordi det Teams ikke koster skolen 

noe, og fordi vi mener kommunikasjonsdelen tilfredsstiller våre behov. 

- Positivt at det igjen blir deling av klassene i kunst og håndverk på 5. og 7. trinn. 

 

Strategisk plan ble godkjent av driftsstyret.     

 
Sak 4/25: Gjennomgang og godkjenning av budsjett for 2025 
Budsjettet ble godkjent 21.01.25, men "Det ble vurdert om Driftsstyret bør sende inn et notat om den 

økonomiske situasjonen til Byrådsavdelingen eller ikke.  
Konklusjon: Ledelsen lager et notat hvor resonnementene for å nå våre prioriteringer presenteres. Legges frem på 
neste driftsstyremøte.". Notatet sendes til driftsstyres medlemmer innen fredag 14.03 kl. 16.00. 
 

Hva kan politikerne i Driftsstyre gjøre videre ? 

Finn Yngve har hatt møte med Byråden for utdanning med vekt på hvordan fordelingsmodellen 

skjevfordeler voldsomt slik den har vært til nå. 

Hele driftsstyret er enstemmige i at det må sendes et nytt brev for å synliggjøre skolens 

utålmodighet og behovet for større økonomiske tildelinger. 

Det er også viktig å ha fokus på hva skolen IKKE får til med den økonomien man har pr i dag, 

som for eksempel: 

1) De elevene som går i ordinær skole som burde hatt plass i Plussavdelingen.  

2) Bibliotekar som må meldes overtallig. 

3) Klasser som må slåes sammen i KH på to trinn. 

 

Hva har skolen brukt penger på, og hva kunne skolen prioritert med et annet budsjett ? 

For få lærere p.g.a. økonomi, stadig flere elever som blir plassert i ordinær skole istedenfor i 

Plussavdelingen. 

 

Rektor lager et revidert utkast til brev, og sender det til høring i Driftsstyret i løpet av uke 14, 

slik at det kan sendes fra Voksen skole mandag 7. april. 

 

 

Sak 35/24: HR/sykefravær – status - Overført fra høsten 2024. 

Skolen skal gjøre en risikovurdering av sykefravær m.m. – dette presenteres på neste 

Driftsstyremøte med mer detaljert informasjon. 

- Sykefraværet hittil i år er på 7,8 % 

- Dersom man tar bort langtidsfravær som ikke handler om sykdom som er 

skolerelatert, ser man at det er stort fravær blant mange unge som er ansatt her i 

kortere perioder. Hovedsakelig på AKS. 

- Veldig viktig med god veiledning og tett oppfølging av de unge. De "voksne" får 

oppfølging gjennom kontinuerlig veiledning. Dette trenger absolutt også de unge – et 

område Voksen skole jobber med. 

- Viktig at alle inkluderes i skoens sosiale årshjul.  



- På Pluss gjennomgår de som starter en opplæring av rutiner i tillegg til kjennskap til 

den enkelte eleven. 

- Viktig at man har noen å gå til – tett dialog med leder. 

- Fadderordning for de nyansatte assistentene på AKS. 

- AKS-leder har fått økte oppgaver ved at hun også har ansvar for første trinn. 

- Hva kan ledelsen bidra med for at ansatte skal ha det bedre ? 

- Skolen jobber med å lage robuste team rundt elever, klasser og lærere. 

- 10-faktorundersøkelsen gjennomføres i disse dager, og tilbakemeldingene fra ansatte 

er viktige, og kan legges frem når de er klare.   

 

Sak 13/25: Status og siste nytt fra skolen 

- Skolen ser en økt aktivitet på tvers av klassene på trinnene – dette har hatt en positiv 

utvikling etter omstrukturering av første trinn. 

- Pluss samarbeider med Elverhøy som har god kompetanse om hvordan man kan 

stadfeste den faglige utviklingen hos elever på Pluss. 

- Økt inkludering fra Pluss til ordinær skole, samt omvendt inkludering – positiv 

utvikling.  

 

Sak 14/25: Status og siste nytt fra FAU 

- Fokus på trafikk – hjertesoneprosjektet er i gang, og etablering av en hentesone er i 

prosess. 

- Det er ønske om flere fartsputer i Ankerveien, men det kreves at det dokumenteres at  

minimum 15 % kjører for fort for å få flere fartsputer. Gjennom artikkel i Akersposten 

håper man på fortgang i prosessen. 

- Nytt bordtennisbord i store skolegård. 

- Ledelsen tar kontakt med etaten om mer lekeapparater i store skolegård. 

- Flott med de trinnene som har trinnfest på tvers av klassene. 

 

Sak 15/25: Eventuelt 

- Gjennomgå tildelingsbrevet til skolene 

- Skolebehovsplanen på høring 

Markaskolen skal opprettholdes, mens Sørkedalen skole er i planen foreslått lagt 

ned, og elevene overføres til Bogstad skole. 

 

Møtet avsluttet. 

 

 

 


